
    
 

 
 

  

1 van 2 

Motie - Snel duidelijkheid zwembaden! 

 

De gemeenteraad van Woerden, in vergadering bijeen op 11 juli 2024, gelezen het raadsvoorstel 

´Kadernota 2025´, 

constaterende dat: 

1. in de kadernota 2025 een investering Voorbereidingskrediet toekomst zwembad Batenstein en 

H2O van 1 miljoen in 2026  is opgenomen, 

2. in de kadernota 2025 een investering voor Toekomst zwembad Batenstein en H2O 25 miljoen in 

2028 staat opgenomen, 

3. bij de bespreking van en in het rapport van Drijver en Partners ( juli 2022)` Toekomst zwembaden 

Woerden` naar voren is gekomen dat de kosten voor een mogelijk nieuw zwembad uit kunnen 

komen op 20 miljoen ( prijspeil 2022),  

4. op 26 jan. 2023  het amendement ` Onderzoek scenario H2O in stand houden en een nieuw     

Batensteinbad`, is aangenomen, waarin wordt verzocht een nieuw scenario `Behoud 2 

accommodaties bestaande uit H2O en een vervanging voor het Batensteinbad` verder uit te 

werken en dit ter besluitvorming aan de gemeenteraad voor te leggen, 

5. tevens op 26 jan.2023 de `Motie Stap voor Stap` is aangenomen waarin o.a. verzocht wordt 

voorafgaande aan de start van het onderzoek een planning aan de gemeenteraad voor te leggen, 

6. de RIB van 23 juni 2023 aangeeft dat er geen ambtelijke capaciteit is om het onderzoek te starten 

en het is niet mogelijk  om specifieke informatie te geven over de planning van de 

werkzaamheden. Zo gauw dat mogelijk is, zal het college de raad daarover informeren.  

 

overwegende dat:  

1. een zwembad een maatschappelijke voorziening is voor jong en oud, een sociale 

ontmoetingsplek, 

2. het college in de kadernota 2025 stelt dat: een nieuw zwembad is met de huidige kaders niet 

realiseerbaar binnen het investeringsplafond. Gezien de impact die de huidige zwembaden op 

onze exploitatie hebben, wil het college hierover in de komende jaren toch het gesprek met de 

raad voeren. Niets doen is wat het college betreft geen optie, 

3. in de voorliggende kadernota 2025 een bedrag van 26 miljoen staat opgenomen voor de 

zwembaden. In anderhalf jaar tijd zijn de geschatte kosten m.b.t. een nieuw zwembad met 30% 

gestegen ( van 20 miljoen prijspeil 2022 naar 26 miljoen prijspeil 2024) en deze kosten de 

komende jaren wellicht verder zullen stijgen, 

4. op dit moment het onderzoek naar de scenario`s w.o. `behoud 2 accommodaties bestaande uit 

behoud H2O en vervanging Batensteinbad` nog niet is gestart,  



    
 

 
 

  

2 van 2 

5. in de prioritering grote ruimtelijke initiatieven ( kenmerk Z/24/070973/D/24/148918) het 

zwembad opgenomen staat in bijlage 2 Initiatieven in pre-fase met prioritering per 1 januari 2025 

 

Verzoekt het college:  

 

1. op zeer korte termijn uitvoering te geven aan het geamendeerde Raadsbesluit d.d. 26 januari 

2023 en dat de eerste voorbereidende stap uiterlijk in Q1 2025 van start gaat, 

2. de gemeenteraad in Q4 2024 de planning d.m.v. een tijdslijn voor te leggen zoals in de motie Stap 

voor Stap is aangegeven en daarbij aan te geven welke stappen er concreet genomen gaan 

worden in 2025,   

3. duidelijkheid te geven welk budget in 2025 hiervoor gebruikt gaat worden (immers staat er nu in 

2026 pas budget in de kadernota gemeld), 

4. de gemeenteraad te informeren of de genoemde investering van 26 miljoen in 2028 een reële 

kostenindicatie is en aan te geven hoe deze kostenindicatie is opgebouwd. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Herma Verbeij, LijstvanderDoes 

 

 

 


